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Сви проблеми треба да се решавају унутар коалиције, а не да се свађамо путем
медија. И било би добро да се састанемо и о свему договоримо  

БЕОГРАД - Ништа што пише у новинама о СПС није тачно!

  

То у разговору за Курир тврди заменик премијера и лидер СПС Ивица Дачић,
одговарајући на написе у медијима у којима су за смену предвиђени и министри из
редова социјалиста. Све ће се, како каже, решити у разговору с председником Србије и
Демократске странке Борисом Тадићем и лидером Г17 плус Млађаном Динкићем. А
датум тих разговора, тврди Дачић, још се не назире.

  

- Видео сам се с Тадићем на вежби на Ушћу, али није било речи о састанку. Заиста.

  

* Требало је, како се спекулисало, да се с Тадићем и Динкићем састанете овог
викенда.
  - Никакав позив или најаву још нисам добио.

  

* Да ли је тачно да су за смену предвиђени и Милутин Мркоњић и Петар Шкундрић?
  - Ништа што се спекулише у медијима о СПС није тачно!

  

* Значи ли то да они неће бити смењени?
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- Не бежи СПС ни од чега, али заиста још није било разговора унутар странке о томе.
Сешћемо, разговараћемо и донећемо одлуку.

  

* А шта вам Мркоњић каже кад прочита у медијима да ће бити смењен? Да ли вам се
жали, пита ли вас да ли је то тачно?

  

- Ма не. Па није први пут. Мркоњић је већ навикао да га смењују у медијима.

  

* Како тумачите Динкићеве изјаве о Влади која нема ауторитет, о премијеру Мирку
Цветковићу?

  

- Није ништа чудно нити ненормално то што Г17 ради. Једноставно, то су странке које се
на тај начин димензионирају за изборе. Мада, то није добро за Владу.

  

* У каквим сте односима с Динкићем?

  

- У коректним. Ми имамо коалициони споразум са ДС, а са Г17 и другим странкама не. И
било би добро да се састанемо и о свему договоримо. Сви проблеми треба да се
решавају унутар коалиције, а не да се свађамо путем медија. Не треба доливати уље на
ватру. Интерес је да очувамо стабилност.

  

Палма: Задовољан сам Цветковићем

  

Лидер Јединствене Србије Драган Марковић Палма не дели мишљење министра
економије Србије Млађана Динкића да премијер Мирко Цветковић ни о чему не одлучује
и да све одлуке у Влади доноси председник државе Борис Тадић. Он каже да је лично
задовољан радом Цветковића, који је, како каже, скроман човек који не иритира људе.
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- Не може Цветковић сам да нешто уради, јер се одлуке у Влади доносе колективно.
Нажалост, најважније одлуке још се доносе на политичком нивоу, односно на нивоу
партија које имају министре у Влади, а не на нивоу премијера - констатује Марковић.

  

Он додаје да ће подржати реконструкцију Владе ако га неко убеди да ће то допринети
бољем економском и социјалном положају грађана Србије.

  

(Курир)
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